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Algus kell 17.00, lõpp kell 19.00

Juhatas: Katrin Lehtveer
Protokollis: Maarika Vorsmann-Prass
Osa võtsid: Katrin Lehtveer, Iiri Hermaküla, Marika Vakepea, Karin Luik, Eve Truss, Emil 
Viilup, Sille Hiiesoo, Karin Raidma, Maarika Vorsmann-Prass
Puudus(id): Jaanika Hermet, Inga Juuse, Mari Rüütel, Merle Õismann, Kaja Rüütel

Päevakorras:

1. Liikva kinnistu hetkeseis
2. Revisjonikomisjoni valimine 2023-2024.aastaks
3. Hilariuse Kooli hetkeseis

1. Liikva kinnistu hetkeseis

KUULATI: Katrin Lehtveer rääkis, et kinnistule oli detsembris-jaanuaris 3 ostu soovijat: 
Aleksander Külalistemajast Feyena, Janno Kell ja veel ühed ameeriklased. Notari aeg oli 
kinnipandud 17.01.2023, aga tehing jäi ära. Tänaseks on ostuhuviline Aleksander, kes saab 
maksta osadena. Ootame, millal ta esimese makse teha saaks. Kui Aleksander maksab osadena, 
siis omanikuks jääme meie, kuid Aleksandril on õigus kinnistul parendusi teha. Kõik kulud 
jäävad tema tasuda. Kuna on sotsiaalmaa, siis keeruline ostjat leida. Müügikuulutuses on kirjas, 
et vallaga on võimalus maa otstarvet muuta.

2. Revisjonikomisjoni valimine 2023-2024.aastaks

KUULATI:  M.Vorsmann-Prass  andis  teada,  et  vaja  on  valida  revisjonikomisjon.  Eelmisel
perioodil olid Eve Truss ja Maarika Vorsmann-Prass.



KUULATI: Eve Truss: sellel tööl ei ole mõtet, kui saab vaadata ainult paberid. Inga edastas küll
paberkandjal  arved,  tšekid  ja  palgalehed,  kuid  elektrooniliselt  raamatupidamisprogrammist
väljavõtteid ei saatnud, va majandusaasta aruanne. Pabereid ei olnud millegiga võrrelda.

OTSUSTATI:  valida  revisjonikomisjoni  liikmeteks  2023-2024.a  Eve  Truss  ja  Maarika
Vorsmann-Prass.  Revideerimine  toimub  elektrooniliselt.  Inga  Juusel  saata  kõik  vajalikud
elektroonilised dokumendid ja väljavõtted Evele.

3. Hilariuse Kooli hetkeseis

KUULATI: M.Vorsmann-Prass arutles kooli hetkeseisu üle, kus toimetuleku õppekavale lapsi
tuleb 2-3 õpilast aastas ja klassikomplekti täis ei saa. Ümbritsevad vallad planeerivad endale
erivajadustega laste kooli ehitamist mitme valla peale, aga see alles arutelu faasis. Meil on oht,
et lapsi ei tule õige pea piisavalt meie kooli.

Toimus  arutelu  Tallinna  koolide  täituvuse,  lihtsustatud  õppekava  rakendamise,  kodulehe  ja
facebooki gruppide, info jagamise, kooli nähtavaks tegemise osas.

OTSUSTATI: 

1. Kutsuda meie kooliga tutvuma Tallinna erirühmade lasteaedade õpetajad.

2. Kujundada täiesti uus kaasaegne kodulehekülg.

3. Uuendada logo.

4. Leida sobiv videograaf ja teha kooli õppetööst 4-5 minutiline tutvustav video.

5. Leida turundaja, kes hakkab meie kooli mainet kujundama ja reklaamima. Küsida meie
kooli patroonilt Hannes Hermakülalt turundamise võimalusi.
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